
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jsem Tonda. Jsem v prváku, na koleji bydlím dva měsíce. Mnoha věcí jsem si ještě 

nepovšiml, o mnoha ještě nevím. 

Proč teď kandiduji? 

Mám zkušenost, že je hezčí a příjemnější věci zlepšovat, než usnout ve 

statu quo. A že nápady se dají realizovat, nemusí se o nich jenom mluvit 

u piva. Chce to jenom čas a energii. 

Já nabízím kolejníkům svůj čas a svoji energii.  

 

Budu na koleji bydlet dalších pět let. (Jelikož jsem na matfyzu, tak spíš 

dalších šest let.) Chci bydlet v pohodě. 

A přesně na to chci vydávat svoji energii: abychom tady bydleli 

v pohodě. A měli se dobře. 

 

Moje zkušenosti: Už tři roky jsem 

aktivním dobrovolníkem v mezinárodní 

neziskovce AFS Mezikulturní programy, 

o.p.s (www.afs.cz). Získal jsem tam 

mnoho zkušeností, které chci v KR 

využít. 

Vím, jak komunikovat v týmu, jak 

komunikovat se zákazníky (a obecně 

s lidmi), jak komunikovat s institucemi. 

 Vím, kudy vede cesta při uskutečňování 

skvělých šílených nápadů. A vím, kolik 

času a práce to dá.  A chci jít do toho! 

 

Tonda Teichmann 

 

A nějaké konkrétní cíle? 

Těch konkrétních moc nemám. 

Bydlím tu krátce. 

 

 Chtěl bych se zabydlet a zjistit, co 

všechno je potřeba. 

 Chtěl bych, aby institut KR měl smysl. 

 A můj dlouhodobý cíl: Chci, aby na koleji 

byl tobogán z 20. patra až do mensy! 

 


